
PROTOKÓŁ nr XLVIII/2021 

Z XLVIII NADZWYCZJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 11 sierpnia 2021 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XLVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 08:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania 

uchwał – załącznik nr 1, a zakończył o godz. 08:40 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek dzienny posiedzenia  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Skrzyński 

3. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 r. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zabranie głosu Skarbnik,  

p. K. Joniak, która wymieniła najważniejsze zmiany, jakie zostały wprowadzone  

w uchwale budżetowej, które szczegółowo wymienione są w uzasadnieniu  

do uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy będzie trzeba dołożyć z budżetu gminy 

do zmniejszonej kwoty na Kartę Dużej Rodziny, co to znaczy, że zabrakło do budowy 

ul. Mieszka I i trzeba dołożyć 150 000 zł i z jakich pieniędzy to będzie dołożone oraz ile 

zostało przeznaczone już na ul. Mieszka I. Poprosiła też o precyzyjną odpowiedź 

dotyczącą środków na żywność dla Osiedla nr 3 oraz na co jest konkretnie 

przeznaczone 30 000 zł na ul. Puławskiego. Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedział, że 

po przeliczeniu wszystkich kosztów związanych z nadzorami, należało zwiększyć 

kwotę inwestycji o 150 000 zł przez przesunięcie tej sumy ze środków wolnych,  

co daje łączną kwotę z nadzorami budowlanymi ok. 5 mln 600 tys. zł. Jeśli chodzi  

o ul. Puławskiego ma być zakończony cały odcinek od ul. Ułańskiej aż do zakładu 

energetycznego więc wysokość tych środków ma pokryć całość zadań. Skarbnik 

wyjaśniła, że jeśli chodzi o zmniejszenie kwoty 591 000 zł, która została zmniejszona 

przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki, ponieważ nie były one w tej chwili potrzebne, 

co nie oznacza, że te środki nie wrócą w innej formie do miasta. Natomiast zakup 

żywności dla Zarządów Osiedli związany jest z wycieczkami, jakie będą się odbywać 

w okresie letnim w ramach akcji „Lato w Mieście”. Radny, p. W. Skorłutowski, zadał 

pytanie o zakup działki przy ul. Fredry, jakiego rodzaju jest to działka i o przeniesioną 

kwotę pomiędzy niepublicznymi przedszkolami. Na temat rodzaju działki  

przy ul. Fredry odpowiedział Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, że jest ona 

własnością Browaru. Skarbnik, p. K. Joniak, odpowiedzi udzieliła odnośnie 

przeniesienia kwoty 3 388,16 zł, która związana jest z przyjęciem do przedszkola 

„Happy Academy” dwoje nowych dzieci posiadających opinie wczesnego 

wspomagania rozwoju dziecka. Radny, p. J. Stachurski, zapytał, ile będzie kosztować 

budowa ul. Mieszka I naszą gminę. Dane kwotowe w tej kwestii przedstawiła 

Skarbnik, p. K. Joniak, informując, że budowa ul. Mieszka I jest finansowana z dwóch 

źródeł, czyli z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i z budżetu miasta. Całość 

zadania będzie wynosiła 5 601 532,17 zł, z czego dofinansowanie z RFRD to jest 

kwota 2 451 532,17 zł a środki z budżetu miasta wynoszą 3 150 000 zł.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 r. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

370/XLVIII/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

4. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 - 

2031. 

Skarbnik, p. K. Joniak, przedstawiła najważniejsze rzeczy, które zostały wprowadzone 

do tej uchwały, czyli nowe zadania wprowadzone wcześniej w uchwale budżetowej 

i zadania, które przechodzą na wieloletnią prognozę finansową, aby zaktualizować 

ją i wprowadzić wszystkie założenia wynikające ze zmian uchwały budżetowej. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws, Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 - 2031. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

371/XLVIII/2021 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 

– 2031- załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

 

 

 

 



5. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku, obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XLVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

  

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


